

1819. Index to the Journals.

BILLS sent up by the Assembly.

- " An Act to appropriate a certain lot of ground in the " City of Montreal, for the site of a Public Library, " and to incorporate certain persons therein-men- " tioned." Received by Message, read a first time, 95. Read a second time, referred to a Special Com- mittee, 100. Report without amendment. The rule and order of the House dispensed with, 144. Read a third time, passed and notice thereof sent to the As- sembly, 145. Royal assent, 148.
- " An Act to authorize Jean Barbeau to make and es- " tablish a turnpike road in the Seigneurie of St. " Hyacinthe, and to build a toll-bridge over the Ri- " ver Yamaska, in the County of Richelieu, in the " District of Montreal." Received by Message, read a first time, 95. Read a second time, referred to a Special Committee. Message sent to the As- sembly requesting a communication of the plans, grounds and evidences on which this bill is founded, 100. Message from the Assembly with the docu- ments required. They are referred to the Special Committee, 108. Report, 141. It is agreed to, and the bill is again referred to the same Special Com- mittee, 144. No report made.
- " An Act to grant to John Bragg the exclusive right " and privilege of erecting bridges in this Province, " according to the model therein-mentioned." Re- ceived by Message, 99. Read a first time, 103. Read a second time, referred to a Special Committee, 105. Report without amendment, 122. Read a third time, passed, notice thereof sent to the Assembly, 124. Royal assent, 148.
- " An Act to authorize an enumeration and return of " the population of this Province and to provide for " the same." Received by Message—read a first time, 101. No further proceedings were had on this Bill.
- " An Act to facilitate the recovery of small debts in " certain parts of this Province." Received by Mes- sage, read a first time, 104. Read a second time, 108. House in Committee. Report without amend- ment, 111. Read a third time, passed, notice there- of sent to the Assembly, 114. Royal assent, 148.
- " An Act to authorize Joseph Papineau, Esq. and " others to make and establish a turnpike road from " the Suburbs of Sainte Marie, in the City of Mon- " treal, to the Côte de la Visitation, in the Parish " and County of Montreal." Received by Message, read a first time, 104. Read a second time, referred to a Special Committee, 109. Report, the same to lie on the table for the consideration of the Members of the House, 125. The bill ordered to be read a third time, 132. This order discharged—The Bill to be read a third time on the 1st day of June next, 135.
- " An Act to authorize Anthony Anderson, and others, " Proprietors of Dorchester Bridge to remove the " same." Received by Message. Read a first time, 105. Read a second time, 110. House in Committee. Report without amendment, 114. Read a third time, passed, notice thereof sent to the Assembly, 116. Royal assent, 148.
- " An Act further to continue, for a limited time, an " Act passed in the fifty-fifth year of His Majesty's " reign, intituled, " An Act to grant new duties to " His Majesty, to supply the wants of the Province." Received by Message. Read a first time, 109. Read a second time, 111. House in Committee. Report without amendment, 113. Read a third time, passed, notice thereof sent to the Assembly, 116. Royal assent, 149.

Index des Journaux, 1819.

BILLS envoyés par l'Assemblée.

- Lu une 2de. fois. Référé à un Comité Spécial, 93. Message à l'Assemblée pour lui demander com- munication des documens produits au sujet de ce Bill, 97. L'Assemblée envoie les documens requis. Ils sont référés au Comité Spécial, 98. Rapport sans amendement, 111. Lu une 3e. fois. passé et avis en est envoyé à l'Assemblée, 114.— Sanction Royale, 148.
- " Acte pour mieux appliquer certains argens ci-de- " vant appropriés aux Communications Intérieures " du Comté de Northumberland." Reçu par Message. Lu une 1re. fois, 93. Lu une 2de. fois. Référé à un Comité spécial, 96. Message à l'Assemblée pour demander communication des plans, preuves et documens produits au sujet de ce Bill, 96. Elle envoie les documens requis, et ils sont référés au Comité spécial, 98. Rapport sans amendemens, 123. Motion de remettre le Bill en Comité—re- jetée. Lu une 3e. fois, passé et avis en est donné à l'Assemblée, 133. Sanction Royale, 147.
- " Acte pour approprier un certain lot de terre dans " la Cité de Montréal à la situation d'une Biblio- " thèque publique, et pour incorporer certaines " personnes y mentionnées." Reçu par Message. Lu une 1re. fois, 95. Lu une 2de. fois. Référé à un Comité Spécial, 100. Rapport sans amendemens. La Chambre se dispense de la règle et ordre de cette Chambre, 144. Lu une 3e. fois, passé et avis en est envoyé à l'Assemblée, 145. Sanction Royale, 148.
- " Acte pour autoriser Jean Barbeau à faire et établir " un Chemin de Barrière et de péage dans la " Seigneurie de Saint Hyacinthe, et à bâtir un " Pont de péage sur la Rivière Yamaska, dans le " Comté de Richelieu, dans le District de Montré- " al." Reçu par Message. Lu une première fois, 95. Lu une 2de. fois. Référé à un Comité Spécial. Message à l'Assemblée demandant Com- munication des plans, preuves et documens sur les- quels il est fondé, 100. Elle envoie les documens requis. Ils sont référés au Comité Spécial, 108. Rapport, 141. La Chambre y concourt. Le Bill référé au même Comité, 144. Il n'a pas fait de rapport.
- " Acte qui accorde à John Bragg les droits et privi- " lèges exclusifs d'ériger des Ponts dans cette Pro- " vince, suivant le modèle y mentionné." Reçu par Message, 99. Lu une 1re. fois, 103. Lu une 2de. fois. Référé à un Comité Spécial, 105. Rapport sans amendemens, 122. Lu une 3e. fois, passé, et avis en est donné à l'Assemblée, 124. Sanction Royale, 148.
- " Acte qui autorise un Recensement et des Retours " de la Population de cette Province, et qui fait des " provisions à cet effet." Reçu par Message. Lu une première fois, 101. Aucuns procédés ultérieurs n'ont eu lieu sur ce Bill.
- " Acte pour faciliter le recouvrement de Petites " Dettes dans certaines parties de cette Province." Reçu par Message. Lu une 1re. fois, 104. Lu une seconde fois, 108. La Chambre en Comité. Rap- port sans amendement, 111. Lu une 3e. fois, passé, et avis en est donné à l'Assemblée, 114. Sanction Royale, 148.
- " Acte pour autoriser Joseph Papineau, Ecuyer, et " autres, à faire et établir un chemin de Barrière du " Faubourg Ste. Marie, dans la Cité de Montréal, " à la Côte de la Visitation, dans la Paroisse et " Comté de Montréal." Reçu par Message. Lu une 1re. fois, 104. Lu une 2de. fois. Référé à un